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UITKOMSTEN 
not| 

Onderwerp: Commissie Middelen donderdag 18 juni 2009 
 
 

Nummer Onderwerp Actie 

09-06-01 Opening en mededelingen 
Om 20.00 uur opent de voorzitter, mevrouw Stam, de 
vergadering.  
 
Er is afbericht van mw. M.P.M. Harlaar-Bot (CDA), zij wordt met 
instemming van de commissie in de vergadering vervangen door 
de heer Zuurbier. Verder is er afbericht van mevrouw P.M. 
Bunte (PvdA), zij wordt met instemming van de commissie 
vervangen door de heer S. Brau, en er is afbericht van dhr. R. H. 
Schoemaker (GroenLinks). 
 
Na het openbare gedeelte volgt vanavond een besloten 
vergadering. 
 
Introductie nieuwe Brandweercommandant/directeur sector 
Brandweer en Rampenbestrijding 
De nieuwe brandweercommandant maakt van de gelegenheid 
gebruik om zich voor te stellen aan de commissie. Zijn naam is 
Jan Wiebe Land. Sinds kort is hij aangesteld als nieuwe 
brandweercommandant van Heerhugowaard, Langedijk en 
Schermer. De diversiteit in deze de functie spreekt hem zeer 
aan, hij houdt zich ook bezig met rampenbestrijding en 
openbare orde en veiligheid. Het doel is om de organisaties van 
Heerhugowaard, Langedijk en Schermer te integreren. Dhr. 
Land heeft hiervoor in Lelystad gewerkt o.a. als plv. 
brandweercommandant. Binnen 2 jaar zal hij verhuizen naar 
Heerhugowaard.  
Dhr. Mertens (HOP) feliciteert dhr. Land met zijn nieuwe functie 
en vraagt waarom hij niet eerder naar Heerhugowaard komt.  
Dit is operationeel niet noodzakelijk (de operationele functies 
zijn weggezet bij de regio). Bovendien heeft dhr. Land nog een 
huis te verkopen in Lelystad. 
Dhr. Dijkstra (Burgerbelang) merkt op dat hij met dhr. Land al 
een prettig gesprek heeft gevoerd, en dat de heer Land bij hem 
een zeer goede indruk heeft gemaakt. 
De voorzitter bedankt dhr. Land voor zijn komst en wenst hem 
veel succes in Heerhugowaard. 
 
Mededelingen wethouder Kwint 
Wethouder Kwint heeft een gesprek gevoerd met gedeputeerde 
Visser over de innovatieve methode. Dit is een goed gesprek 
geweest. De Provincie ondersteunt de innovatieve methode nu 
ook en heeft beloofd om er geen mededelingen meer over te 
doen, zoals afgelopen jaren is gebeurd i.h.k.v. het 
begrotingstoezicht. 
VVD vraagt of dit dan niet meer terugkomt in de rapportage van 
de Provincie. Volgens wethouder Kwint is dit vooralsnog niet het 
geval. 
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Verder vertelt wethouder Kwint over de zorgen bij de gemeenten 
over de rijksuitkering. Hij is hierover binnen de VNG aan het 
lobbyen geweest. De gemeente Haarlemmermeer had een 
goede motie gemaakt, en dhr. Nobel van Haarlemmermeer heeft 
hierover mede namens o.a. Heerhugowaard het woord gevoerd 
in de ledenvergadering van de VNG op 10 juni 2009 in 
Flevoland. De motie is aangenomen. Het VNG-bestuur gaat 
opnieuw in overleg met het rijk, met name over de periode na 
2011, en probeert daar een zo goed mogelijk resultaat voor de 
gemeentes uit te halen. Terugkoppeling volgt in november, voor 
de behandeling van de begroting 2010. Dhr. Van Weelden deelt 
ter vergadering kopieën uit van de motie en de speeches. 
 
Tenslotte de aandeelhoudersvergadering van Nuon: de 
Provincie Noord-Holland en de gemeente Haarlem hebben 
tegengestemd (9% van het totaal aantal aandelen Nuon). De 
overige aandeelhouders hebben voor gestemd. 
De verkoop gaat dus door. In de maand juli a.s. zal de helft van 
de opbrengst van de verkoop van de aandelen worden 
uitgekeerd. De hoogte van het bedrag zal volgende week bij de 
behandeling van de voorjaarsnota 2009  worden meegedeeld. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Weth. Kwint 

09-06-02 Behandeling van de jaarstukken 2008, voorjaarsnota 2009, 
burgerjaarverslag 2008 en de reservekeeper 2009 
Dit betreft een laatste ‘veegactie’ voor het stellen van technische 
vragen ter voorkoming van het op 25 juni a.s. in de 
raadsvergadering aan de orde stellen van technische 
onderwerpen. 
 
ChristenUnie bedankt voor de beantwoording van de vragen. 
Nog 1 vraag: is er de komende tijd ook geld beschikbaar voor de 
verruimde openingstijden van het Complex? 
Antwoord wethouder Baijards: voor 2009 was nog 7.000 euro 
nodig, dit is betaald uit het Wmo-budget. Voor 2010 is dit nu 
opgenomen in het offertetraject van Kern8. 
 
VVD:  
Wanneer wordt de oorzaak aangegeven van de 
kredietoverschrijding van 341.000 euro van de renovatie 
woonwagenlocatie Van Veenweg en wanneer kan de raad het 
voorstel tegemoet zien over de afsluiting van het krediet?  
Deze vraag wordt schriftelijk beantwoord. 
 
V.w.b. 1e bestuursrapportage 2009, betreffende het budget 
tijdelijk personeel (BTP): Dit budget is nog niet toegekend terwijl 
er wel tijdelijke krachten worden ingehuurd. Dit is niet de 
bedoeling. 
Antwoord mevrouw Harmsen: dit zijn de inhuurkosten die 
verwacht worden tot het eind van het jaar. Dus er worden geen 
ongeoorloofde uitgaven gedaan. De begrotingswijziging hiervoor 
is onderweg. VVD geeft aan dat het BTP alleen voor bepaalde 
situaties/calamiteiten kan worden gebruikt, de normale inhuur 
moet worden gedaan vanuit de niet bestede loonruimte. Dit 
signaal wil de VVD afgeven. 
 
HOP bedankt voor de beantwoording van de vragen maar ze 
zijn nog niet allemaal volledig beantwoord. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dhr. Van 
Weelden 
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Jaarstukken 2008: blz. 40, 4.33. Rijksgelden en (regionale) 
ontwikkelingen leerplicht (onder andere inzake kwalificatieplicht) 
in beeld brengen inclusief mogelijke gevolgen voor formatie.  
Onderzoek is in 2008 uitgevoerd en afgerond. Uitkomsten zijn 1e 
kwartaal 2009 aangeboden aan het college’. Vraag was: 
Wanneer wordt de raad geïnformeerd? Antwoord was: de 
uitkomsten zijn niet aangeboden want het rapport wat in de 
jaarrekening staat is uitgevoerd en in  is in 1e kwartaal bijgesteld. 
Waarop is dit bijgesteld?  
Wethouder Piet geeft aan dat regionaal gezien Heerhugowaard 
fors in de leerplichtformatie zit. Ook zijn er veel 
probleemkinderen. Heerhugowaard voegt hier ook een 
zorgelement aan toe. Extra formatie leerplicht zal regionaal 
worden bekeken. Met de extra uren die vanuit de 
kwalificatieplicht beschikbaar zijn gesteld hoopt dhr. Piet dat dit 
voldoende is. 
 
Jaarrekening blz. 115, betr. parkeergelden. Waarom is de 
laatste bijdrage van Corio niet in de begroting 2008 
opgenomen? Wanneer heeft de raad besloten dat het voordelig 
saldo van het parkeren (260.000 euro en dat is meer dan de 
bijdrage van Corio) ook naar de voorzieningen gaat? Daarvoor 
is deze niet in het leven geroepen. 
Op deze vraag wordt schriftelijk geantwoord.  
 
Blz. 117-118: beleidsadvisering RO. Hier werd gevraagd of het 
structureel of incidenteel is. Je zet personeel in voor deze taken. 
De lasten zijn er ook, dus hier staan ook inkomsten tegenover. 
Waar kun je die zien? 
Deze vraag wordt schriftelijk beantwoord. 
 
Blz. 123-124. Van Teijlingenlaan: Wanneer is de raad 
geïnformeerd over de overschrijding van 88.000 euro ? 
Antwoord was: er wordt verwezen naar het raadsvoorstel voor 
de raadsvergadering van  27-1-2009. PvdA stelt eenzelfde vraag 
en die krijgt een ander antwoord. Daar wordt (op blz. 8) 
verwezen naar het raadsprogramma 8, waarin een extra stelpost 
is opgenomen van 475.000 euro. Als er een extra stelpost is dan 
is het dus geen overschrijding. In de raad is nooit goedkeuring 
gegeven voor die 88.000 euro en er wordt wel verwezen naar 
het raadsvoorstel. 
Dhr. Piet laat dit uitzoeken. 
 
Reservekeeper blz. 19. HOP wil ook graag de bedragen weten 
van de projecten die in de beantwoording zijn aangegeven. 
Deze vraag wordt schriftelijk beantwoord. 
Blz. 34 (beantwoording): onttrekking nieuwbouw Werf van 
100.000 euro. De raad heeft een voorbereidingskrediet 
beschikbaar gesteld van 289.000 euro. Is dit een onderdeel 
hiervan of komt er nog een aparte onttrekking van 100.000 
euro? Antwoord wethouder Kwint: dit bedrag is waarschijnlijk 
onderdeel van het krediet, maar dit wordt nog uitgezocht. 
 
Voorjaarsnota, blz. 1, algemene uitkering van het rijk: voor 
uitvoering van de Wmo komt er incidenteel 29 miljoen extra 
beschikbaar, en voor de Wabo incidenteel 22 miljoen. Zijn deze 
bedragen hard? Antwoord: dhr. Van Weelden gaat er van uit dat 
deze bedragen in de stelpost taakmutaties komen en nog niet 
t.g.v. de algemene middelen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dhr.  Van 
Weelden 
 
 
 
 
Dhr.  Van 
Weelden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dhr.  Van 
Weelden 
 
 
Dhr. Van 
Weelden  
 
 
 
 
Dhr. Van 
Weelden  
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Blz. 14. Actualisatie huisvestingslasten Mediaan. Deze zijn 
structureel 22.000 euro voordelig. Waarom wordt dit niet met de 
bestemmingsreserve  verrekend? Er is een voorziening 
getroffen voor huisvestingslasten Mediaan. Als de 
exploitatiekosten lager uitvallen dan moet deze voorziening 
aangepast worden. Je mag niet een voorziening treffen om 
daarmee algemene middelen te financieren. 
Deze vraag wordt schriftelijk beantwoord. 
 
Blz. 16.: financiële consequenties brede school bij De Horst. Dit 
wordt 38.000 euro duurder. Waarom worden deze lasten niet 
rechtstreeks t.l.v. de bestemmingsreserve geboekt was de 
vraag. Als je een onttrekking doet uit de algemene reserve dan 
zie je hem ook bij de baten, en we zien hem nu alleen bij de 
lasten, hoe kan dit? 
Deze vraag wordt schriftelijk beantwoord. 
 
Blz. 17, groot onderhoud wijken: de vraag was: 175.000 euro 
cumulatief komt er jaarlijks bij. In de Voorjaarsnota wordt dit niet 
cumulatief maar structureel opgenomen. Dit geeft een heel 
ander technisch plaatje. 
Antwoord wethouder Kwint: in commissie SB is afgesproken dat 
besluitvorming omtrent financiering zal plaatsvinden bij de 
Voorjaarsnota. Afspraak is dat het college elk jaar bij de 
Voorjaarsnota met een voorstel komt. Het voorstel wijkt nu af 
van het voorstel in de commissie, maar als de raad andere 
ideeën heeft dan verneemt het college dat graag. 
 
Budgetrapportage 2009: blz. 8. De HOP vindt duurzaamheid 
belangrijk. Wanneer krijgt de raad het plan voor het centrum 
duurzaamheid?  
Antwoord wethouder Piet: er spelen verschillende zaken. Espec 
is bezig met centrum duurzaam bouwen, Jos Beemster is bezig 
met centrum duurzaam installeren, provincie kijkt voor 
provinciaal centrum duurzaamheid naar Heerhugowaard, 
Alkmaar is bezig met paviljoen 20/30 en wil hierover met 
Heerhugowaard praten. Het belang van het centrum 
duurzaamheid is duidelijk, maar samenwerking met andere 
partners is van belang. Er komt daarom dit jaar nog geen 
voorstel. 
 
In het kader van voortgang projecten: bijvoorbeeld op blz. 10, 
De Horst: de jaarstukken zijn positief, veel smileys, en na vier 
weken in de 1e bestuursrapportage: looptijd mineur, verwacht 
eindresultaat neutraal, smiley gemiddeld, voortgang: ‘de in de 
exploitatieopzet ingerekende afdracht t.b.v. DOV is wellicht niet 
haalbaar binnen de sluitende exploitatie’. Over hoeveel geld 
gaat dit dan? Moet dit in de jaarrekening worden verwerkt? 
Antwoord wethouder Kwint: Er wordt in de bestuursrapportage 
gerapporteerd over de doelstellingen uit de Jaarrekening 2008. 
In de tussentijd  is er veel gebeurd dat gevolgen heeft voor de 
budgetten. Het bedrag van de DOV wordt opgezocht (570.000 
euro?). Antwoord dhr. Van Weelden: dit is een vorm van 
tussentijdse winstneming, de raad wil dit alleen als het 
verantwoord is. De exploitatie van De Horst loopt nog. Dus is de 
smiley in de 1e bestuursrapportage niet veranderd. Een exacter 
antwoord komt nog. Aanvulling wethouder Baijards: het bedrag 
van DOV is opgenomen in de exploitatie, de raad heeft de 

 
 
 
 
 
Dhr. Van 
Weelden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dhr. Van 
Weelden 
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exploitatie goedgekeurd en die was ruimt 3 ton negatief.  
De afsluiting moet nog komen. Er wordt geen voorziening voor 
getroffen omdat er een inspanningsverplichting is om de 
exploitatie sluitend te krijgen. 
 
Burgerbelang heeft twee vragen: 
Ondertunneling spoor bij Zuidtangent: er komt een bijdrage van 
het rijk en de rest ligt hier op de plank. Welke plank is dit? 
Hoeveel geld ligt er op deze plank?  
Wethouder Kwint antwoord dat in de nota bovenwijkse kosten is 
aangegeven dat in T4 de spoortunnel Zuidtangent is 
opgenomen. 
 
Reservekeeper: als je alle reserves optelt kom je uit op 86 
miljoen euro. Waar kunnen we dit geld vinden? Is het gebruikt 
om projecten mede te financieren? Dan zijn er op dit moment 
namelijk alleen op papier nog reserves. 
Antwoord wethouder Kwint: gemeenten werken met 
totaalfinanciering en dit geld ligt niet op een plank, de gelden 
worden dus ook uitgezet. 
 
PvdA, CDA, GroenLinks en ChristenUnie bedanken voor de 
beantwoording van hun vragen en hebben verder geen vragen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

09-06-03 Rondvraag en sluiting 
Burgerbelang geeft aan niet aanwezig te zullen zijn bij het 
besloten gedeelte van de vergadering.  
 
De voorzitter sluit de openbare vergadering van de commissie 
om 21.00 uur en dankt de aanwezigen voor hun inbreng. 

 
 
 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
J.M. Hoogland, 
Raadsgriffier 
23-6-2009 
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